
    Puurs-Sint-Amands,  13/02/2024 
 
 
 

  College van Burgemeester en Schepenen 
     Hoogstraat 29 

    2870 PUURS-SINT-AMANDS 
 
 
 
 
 

 
Betreft:  Advies wijzigingen algemene bestuurlijke politieverordening Puurs-Sint-

Amands 
 
 
 
De jeugdraad geeft een POSITIEF advies op de voorstellen tot wijziging in de algemene 
bestuurlijke politieverordening van Puurs-Sint-Amands. 
 
De jeugdraad geeft volgende belangrijke opmerkingen mee: 
 

- Skate-toestellen en hangplekken niet onder de regelgeving van speeltoestel! 
Skate-toestellen zijn vaak ingeschreven als speeltoestel. Aangezien hier zeer frequent 
ook oudere gebruikers zijn, is het niet realistisch om dit enkel tem 14 jaar toe te laten. 
In de omgeving van speeltuinen zijn er ook vaak hangplekken. Sommige 
speeltoestellen, die hier ook voor voorzien zijn, zijn dus ook bespeelbaar of 
‘behangbaar’ voor 14+. 
Indien de regelgeving wordt aangenomen zoals voorgesteld willen we er op aan 
dringen dat een gesprek en bemiddeling met de jongere zelf steeds voorop moet 
staan. Daarnaast mag deze regelgeving enkel worden toegepast in het geval van 
voortdurende overlast en dus nooit vanuit een proactieve controle. 

- Is er een maximale leeftijd voor speeltoestellen nodig? 
Wegens verschillende redenen stellen we ons de vraag of er een regelgeving rond 
maximale leeftijd nodig is, of deze zinvol is en of deze duidelijk afgebakend is? 

o Groepen vrienden/kinderen zijn nooit een proper afgebakende lijn 
o Ook kinderen van 14+ spelen nog graag of begeleiden vaak jongere broers of 

zussen op een speelplein. 
o Speelterreinen zijn vaak gecombineerd met sportfaciliteiten, die frequenter door 

jongeren worden bezocht. Het is dan ook logisch dat ze op deze plek blijven 
hangen. 

o Ingerichte hangplekken en speel- en sporttoestellen voor jongeren komen vaker 
voor. Deze zaken worden vaak ook als speeltoestel gecatalogeerd. 

De jeugdraad grijpt terug naar het internationaal kinderrechtenverdrag dat stelt dat 
kinderen en jongeren als volwaarwaardige gebruikers in de openbare ruimte mogen 
zijn. Wat is de geest van dit verbod? Vanwaar is de nood ontstaan voor dit verbod op 
basis van leeftijd? Is het niet zinvoller om dit aan te duiden per speelzone of toestel? 



Zijn jongeren zelf zich bewust van een dergelijk verbod (als dit niet ter plaatse wordt 
aangegeven)? 

 
- Geluidsoverlast: 

Vanuit de jeugdverenigingen en vooral vanuit de jeugdhuizen specifiek is er 
bezorgdheid rond de regelgeving geluid. Onze jeugdhuizen en jeugdverenigingen 
liggen vaak in de kernen van de lokale leefgemeenschappen. Meer en meer worden ze 
volledig omgeven door huizen en appartementen. De jeugdhuizen doen heel wat 
inspanning samen met de gemeente om een samenleven in harmonie mogelijk te 
maken. 
Toch maken ze zich zorgen over de buurtbewoners die negatief zijn en blijven tov van 
bv een jeugdhuis. Het mag niet zo zijn dat een éénmalige klacht van een buurtbewoner 
leidt naar de (tijdelijke) sluiting van het jeugdhuis of jeugdwerking. 
We staan er op dat ook hier bemiddeling steeds voorop staat en sancties pas in laatste 
instantie worden opgelegd. 

 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Stan De Kinder 
Voorzitter Jeugdraad Puurs-Sint-Amands 


